

REPUBLICA DE CHILE
MINISTERIO DE RELACIONES EXTERIORES
MISION PERMANENTE DE CHILE
ANTE LAS ORGANIZACIONES INTERNACIONALES
GINEBRA

(courtesy translation)

Nº 218

OHCHR REGISTRY

01 JUL 2009

Recipients : UPR
N. Friedman

The Permanent Mission of Chile to the United Nations Office and other International Organisations in Geneva presents its compliments to the Office of the U.N. High Commissioner for Human Rights and has the honour to inform that on 29 June the Government of Chile has deposited at the headquarters of the UN Office in New York the instrument of ratification of the Rome Statute, thereby confirming its formal adherence to the International Criminal Court.

Chile thus complies with the commitment assumed in paragraph 96 II, 1 of its UPR Report, doc. A/HRC/WG6/5/L9 of May 12th, 2009, in response to the recommendations formulated in paragraphs 23, 65, 66, 76 and 81 of the said document.

The Permanent Mission of Chile avails itself of this opportunity to renew to the Office of the U.N. High Commissioner for Human Rights the assurances of its highest consideration.

Geneva, 30 June 2009

REPUBLICA DE CHILE
MINISTERIO DE RELACIONES EXTERIORES
MISION PERMANENTE DE CHILE
ANTE LAS ORGANIZACIONES INTERNACIONALES
GINEBRA

Nº 218

La Misión Permanente de Chile ante la Oficina de las Naciones Unidas y otras Organizaciones Internacionales en Ginebra saluda muy atentamente a la Oficina de la Alta Comisionada de Naciones Unidas para los Derechos Humanos y tiene el agrado de informar que el Gobierno de Chile ha depositado el día 29 de Junio en la sede de la ONU de Nueva York el instrumento de ratificación del Estatuto de Roma, mediante el cual oficializa su adhesión al Tribunal Penal Internacional.

De esta forma, Chile cumple con el compromiso asumido en el párrafo 96 II, 1 del Informe del Examen Periódico Universal de Chile Documento, A/HRC/WG6/5/L9 del 12 de mayo de 2009, en respuesta a las recomendaciones formuladas en los párrafos 23, 65, 66, 76 y 81 del mismo documento.

La Misión Permanente de Chile se vale de esta ocasión para reiterar a la Oficina de la Alta Comisionada de Naciones Unidas para los Derechos Humanos las seguridades de su más alta y distinguida consideración.

Ginebra, 30 de junio de 2009

